
SMC Kronoberg vill lämna följande verksamhetsplan för 2008-2009.

Medlemsantalet har inte riktigt stigit till de antal vi hoppats på. 080831 var vi dock 1589
medlemmar totalt i Kronobergs distrikt. Ekonomin i distriktet är fortfarande god. Men
länstian, som vi har som största inkomst, varierar ju beroende på medlemsantalet.

Informera om SMC:s arbete till icke anslutna Mc förare och nyttan av att organisationen
existerar. Genom informations kampanjer i samarbete med länets mc handlare och i
samband med större evenemang under verksamhetsåret.

Eftersom trafiksäkerhet är väldigt viktig är intentionen att våra fortbildningar skall
fortsätta under säsongen 2009.

Det kommer att genomföras någon form trafiksäkerhets aktivitet under våren. Den
sittande styrelsen överlämnar dock till den kommande styrelsen att utveckla idén.

En medlemsaktivitet i form av en Mc runda planeras till 090606.
Fika utmed vägen och grill vid slutmålet blir det som vanligt.

Vi kommer att försöka vidareutveckla det nya samarbetet med Vägverket. Fortsätta
publicera lagningsarbeten via hemsidan www.svmc.se/kronoberg.

Vår tidning Kronobajken kommer vi att trycka i ett nummer till våren, inför alla aktiviteter.
Där erbjuds också klubbarna möjligheten att få in sina träffar och aktiviteter inför
säsongen.

SMC centralt kommer även nästa år anordna kurser. De som har någon utbyte av
utbildningen kommer  beredas möjligheten att åka, för att sedan förmedla sina
kunskaper vidare, till gagn för medlemmarna och organisationen.

SMC Kronoberg är duktiga på att använda OK/Q8 kortet. Vi kommer även nästa år att
propagera för att ännu fler ska få upp ögonen för detta, för oss SMC:are, rabatterade
betalnings sätt.

Styrelsen är alltid öppen för förslag om olika aktiviteter som kan ligga i SMC intresse. Allt
för att intresset och förståelsen för motorcyklism ska öka. 
Skicka in förslag till: smckronoberg@yahoo.se
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